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INTERPELACJA 

Jesienią na – na Osiedlu Jana Pawła II rozgościł się bocian. 

Mieszkańcy Osiedla – pytali co z tym bocianem, przecież nadchodzi zima. 

Natychmiast odbyłam rozmowę z  Panią Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i 

Komunalnych oraz ze  Strażą Miejską. 

Okazało się, że znana jest sprawa bociana, któremu jest dobrze na terenie osiedla. 

Mieszkańcy Osiedla Jana Pawła II martwili się, że bocianowi jest zimno.    

             Mieszkańcy Osiedla Jana Pawła II przeżywali, że bocian jest głodny. 

             Bocian miał stałą  dostawę jedzenia i wody od  swoich wielbicieli, którzy  zostawiali   

             pod   drzewem ulubione przez niego smakołyki.  

             Panie Burmistrzu co z tym bocianem ? 



Opieka bocianem była w listopadzie 2023 roku. 

Bardzo proszę Pana Burmistrza, żeby Pani Lidia Rymer - Naczelnik Wydziału Spraw 

Społecznych i Komunalnych  napisała, czy i w jaki sposób opiekować się dzikim 

ptakiem, który nie odleciał do ciepłych krajów.  
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